

## Commercial Bills Discounted Form

فرع : \_\_\_\_\_ Branch :

تاريخ : \_\_\_\_\_ Date :

اسم العميل : \_\_\_\_\_ Customer Name :

رقم الحساب : \_\_\_\_\_ A/C. No. :

ص. ب. : \_\_\_\_\_ P. O. Box :

تحية طيبة وبعد، Dear Sir,

I/We enclose herewith, the following cheque(s) /bill(s) for discount. Please credit the net proceeds to our account with you after deducting your charges and commission.

أرفق / نرفق لكم الشيكات / الأوراق التجارية المبينة أدناه الرجاء خصمها وفيد صافي قيمتها بعد اقتطاع عمولتكم و مصاريفكم في حسابنا الجاري لديكم.

It is agreed that I/We will remain entirely responsible and under obligation that the said cheque(s) bill (s) will be honoured on due date (s). I/We undertake to pay to you on your first demand if any of the said cheque(s) / bill(s) remains unpaid on due date. Further, you are fully authorized to debit my/our account for the same.

ومن المتفق عليه بأنني / بأننا سأظل / سنظل ملتزماً/ملتزمين ومسئولاً/مسؤولين مسؤولية كاملة عن وفاء قيمة الشيكات / الأوراق التجارية المشار إليها أدناه في تاريخ استحقاقها فإذا لم تدفع أي من هذه الشيكات / الأوراق التجارية في تاريخ استحقاقها بهذا اتعهد/ نتعهد لكم بدفع قيمتها فوراً عند أول طلب من جانبكم وأفوضكم / نفوضكم كذلك بقيد قيمتها على حسابنا لديكم.

Besides, you are empowered and authorised, at your sole discretion but without obligation on your part, to take any action you may deem it, including but not limited to legal action against the Drawer(s) and/or the Endorser(s). Any fees and costs resulting from your action shall be for my/our account.

وفضلاً عن ذلك فأنتم مخلون ومفوضون - وبمطلق تقديركم وبدون التزام من جانبكم — في اتخاذ أية إجراءات ترونها مناسبة ضد الساحب و / أو مظهر هذه الشيكات / الأوراق التجارية بما فيها الإجراءات القانونية والقضائية، بهذا أصرح / نصرح لكم بأنني سأتحمل ستتحمل كافة النفقات والمصاريف المترتبة على هذا الإجراء.

رقم الشيك / الورقة التجارية Cheque/ Bill No.	البنك المسحوب عليه Drawee Bank	مبلغ الشيك / الورقة التجارية Amt Of Cheque/ Bill	تاريخ الإستحقاق Due Date
المجموع Total			

لاستعمال البنك For Bank's Use					
عدد الأيام Total Days	تاريخ التحويل Value Date	مجموع الأيام Total Days	مصاريف الخصم Discount Charges		المبلغ الصافي Net Amt
			Int.	Com.	
المجموع Total					
			المجموع Total		

Yours faithfully, \_\_\_\_\_  
(Signature)  
Credit to Customer A.E.D. \_\_\_\_\_  
Total Amt. Bill Discounted A.E.D. \_\_\_\_\_

Manager's Approval \_\_\_\_\_

## Commercial Bills Discounted Form

## Present Outstandings

Expire On \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

	O/S	Limit
L.B.D.		
L/C S		
Sight		
Usance		
Loans		
T. R.		
Accpt		
L. G.		
B. D.		
O/D or C/A		
Others		
Total		

## Approval / Authorizations

L.B.D. Officer	
Credit Officer	
Asst. Manager	
Manager	
Credit Dept. General Manager	